
Zápis č. 21/2024 

 
o průběhu zasedání Zastupitelstva obce Jaroslavice, které se konalo  

dne 29. srpna 2024 v 17.00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu 

 

 

 Starosta Petr Zálešák zahájil 21. jednání Zastupitelstva obce (dále jen ZO) Jaroslavice 

v 17.00 hodin a přivítal přítomné zastupitele a hosty. 

 

Bod č. 1) Zahájení - starosta konstatoval, že zasedání bylo svoláno dle jednacího řádu, 

že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce Obecního úřadu, vyhlášena 

místním rozhlasem, pozvánka byla členům ZO zaslána poštou nebo e-mailem, a to nejméně 

sedm dní přede dnem konání zasedání. Dále konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina 

členů ZO a ZO je tedy usnášeníschopné.  

 

 

Přítomni: Jan Gazda, Bc. Jan Holý, Luděk Juhaňák, Mgr. Tereza Koňariková, Mgr. Bc. 

Eva Mariánusová Juhaňáková, Dušan Rehberger, Bc. František Rubáček, 

Vojtěch Tesař, Petr Zálešák (Příloha č. 1) 

 

Omluveni: Josef Juhaňák, Martin Kozlík, Miloš Pekárek, Mgr. Petr Samek  

 

Hosté:   - dle prezenční listiny (Příloha č. 2) 

 

 Starosta, Petr Zálešák, konstatoval, že zápis č. 20/2024 z minulého zasedání byl 

ověřen a zkontrolován, nebyla vznesena žádná námitka. Starosta sdělil, že ze zasedání bude 

pořizován zvukový záznam. Bylo zapnuto 1 nahrávací zařízení.  

 

Jako zapisovatele navrhl paní Miroslavu Vasmanskou, jako ověřovatele pana Jana Holého a 

pana Dušana Rehbergera. 

 

Návrh usnesení č.1: ZO Jaroslavice schvaluje zapisovatele dnešního zasedání paní Miroslavu 

Vasmanskou, jako ověřovatele pana Jana Holého a pana Dušana Rehbergera. 

 

Hlasování: 8 pro, 0 proti, 1 se zdržel 

Usnesení č. 1/21/2024: ZO Jaroslavice schvaluje zapisovatele dnešního zasedání paní 

Miroslavu Vasmanskou, jako ověřovatele pana Jana Holého a pana Dušana Rehbergera. 

 

Starosta přednesl program zasedání: 

 

1. Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Plnění usnesení 

3. Rozpočtové opatření č. 4/2024 

4. Hody 

5. Dostupné bydlení 



6. Smlouva o dílo s DS DUMA s.r.o. – opěrná zeď Znojemská 

7. Smlouva o dílo s PlusProjekt s.r.o., - Dětská skupina 

8. Kabiny – podání žádosti, smlouva – projekt, rozpočet 

9. Státní pozemkový úřad – odkup pozemku parc. č. 8343 

10. Podání žádosti o dotaci na veřejné osvětlení 

11. Nákup devítimístného automobilu 

12. Info – škola – oprava střechy + podlahy 

13. Přeložka kabelu na náměstí 

14. Smlouva s Jihomoravským krajem na dotace na výměnu oken v hasičské 

zbrojnici 

15. Prodej pozemků p.č. 1045/4, 109/3, 109/4 a 572/2 

16. Došlá pošta, různé  

- Pronájem pozemku parc. č. 542/35 

- Záměr prodeje pozemku parc. č. 445/5 o výměře 74 m2 

- Záměr prodeje nebo pachtu parc. č. 52, 53 

- Příkazní smlouva – chodníky – Ing. Urbášková 

- Investiční příspěvek pro DSO J,H,D 

- Předání bytu na č.p. 178 Znojemská 

17. Diskuse 

18. Závěr 

 

Návrh usnesení č. 2: ZO schvaluje navržený program bez připomínek. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 2//21/2024: ZO schvaluje navržený program bez připomínek. 

 

ad 2) Plnění usnesení – na minulém zasedání bylo uloženo místostarostovi Bc. Rubáčkovi 

poptat devítimístné auto pro fotbalisty a místní spolky – bude samostatným bodem programu. 

 

ad 3) Rozpočtové opatření č. 4/2024 – rozpočtové opatření č. 4 obdrželi zastupitelé 

v podkladech k zasedání a je přílohou č. 3 tohoto zápisu. Největší položkou je převod 1,4 mil. 

Kč na dětskou skupinu. 

ZO bylo seznámeno z rozpočtovým opatřením č. 4/2024. 

 

ad 4) Hody – stárkové XXXX a XXXX se omluvili, že se minulého zasedání nezúčastnili a 

poděkovali za schválený příspěvek na hudbu, zároveň všechny přítomné pozvali na sobotní 

akci. 

 

ad 5) Dostupné bydlení – starosta přivítal hosta XXXX, který zastupitele seznámil 

dotačním programem ze Státního fondu podpory investic, kde bychom nyní mohli podat 

žádost a dostali bychom 100% dotaci na projektovou dokumentaci na bytový dům, výzva 

bude aktivní od 15. září, příjem žádosti na přelomu října, listopadu, lze to použít i na nákup 

domu. Mgr. Mariánusová se dotázala, zda by to šlo použít i na komunitní dům pro seniory, 

XXXX sdělil, že to je složitější.  

ZO bylo seznámeno s možností podání žádosti o dotaci na Dostupné bydlení. 

 

ad 6) Smlouva o dílo s DS DUMA s.r.o. – opěrná zeď Znojemská – návrh smlouvy 

obdrželi zastupitelé v podkladech k zasedání a je přílohou č. 4 tohoto zápisu, žádost o dotaci 

byla poslaná na Jihomoravský kraj. 

 



Návrh usnesení č. 3: ZO schvaluje Smlouvu o dílo s DS DUMA, s.r.o. na opěrnou zeď. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 3/21/2024: ZO schvaluje Smlouvu o dílo s DS DUMA, s.r.o. na opěrnou zeď. 

 

ad 7) Smlouva o dílo s PlusProjekt s.r.o., - Dětská skupina – návrh smlouvy obdrželi 

zastupitelé v podkladech k zasedání a je přílohou č. 5 tohoto zápisu. 

 

Návrh usnesení č. 4: ZO schvaluje Smlouvu o dílo s PlusProjekt s.r.o. na dětskou skupinu, na 

zajištění projektové dokumentace a zajištění dotačního financování akce. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 4/21/2024: ZO schvaluje Smlouvu o dílo s PlusProjekt s.r.o. na dětskou skupinu, 

na zajištění projektové dokumentace a zajištění dotačního financování akce. 

 

ad 8) Kabiny – podání žádosti, smlouva – projekt, rozpočet – minule se schválilo, že se 

podá žádost o dotaci na Národní sportovní agenturu, projektant XXX, který jsme měli na 

rekonstrukci celých kabin, upravil jen na rekonstrukci střechy, včetně stropu, za cenu 27 tis. 

Kč, jde o průtokovou dotaci, tzn., kdo dřív žádost podá, má jistotu, že dotaci dostane, 

maximální částka dotace je 2 mil. Kč. Mgr. Mariánusová se dotázala, jaký je rozpočet, 

starosta sdělil, že 5,6 mil. Kč bez DPH, Mgr. Mariánusová se vyjádřila, že 3,5 mil. Kč 

z obecního rozpočtu je dost. Pan Gazda se vyjádřil, že mu taky přijde rozpočet příliš velký, 

když ho srovná s rekonstrukcí střechy na základní škole, mělo bychom ho zkusit zredukovat. 

Starosta se vyjádřil, že cenu můžeme vysoutěžit úplně jinou, než jak je rozpočtováno.  

 

Návrh usnesení č. 5: ZO schvaluje investiční záměr Oprava střechy fotbalové kabiny 

Jaroslavice, na který bude zažádáno o dotaci v rámci Výzvy č. 14/2024 – Kabina 2024, 

Program č. 16251 Rozvoj místních sportovišť a zázemí. Obec tuto akci podporuje a financuje 

částkou ve výši více jak 20% z celkových předpokládaných nákladů na akci. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 5/21/2024: ZO schvaluje investiční záměr Oprava střechy fotbalové kabiny 

Jaroslavice, na který bude zažádáno o dotaci v rámci Výzvy č. 14/2024 – Kabina 2024, 

Program č. 16251 Rozvoj místních sportovišť a zázemí. Obec tuto akci podporuje a financuje 

částkou ve výši více jak 20% z celkových předpokládaných nákladů na akci. 

 

Návrh usnesení č. 6: ZO schvaluje finanční částku na projektovou dokumentaci na opravu 

střechy kabin ve výši 27.000,- Kč.  

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 6/21/2024: ZO schvaluje finanční částku na projektovou dokumentaci na opravu 

střechy kabin ve výši 27.000,- Kč.  

 

ad 9) Státní pozemkový úřad – odkup pozemku parc. č. 8343 – starosta sdělil, že byl na 

osobním jednání v Brně, sdělili mu, že nechtějí pozemky prodávat, pokud je obec bude 

prodávat dále, prodávají pouze pozemky pro výstavbu komunikací a IS. Pozemek parc. č. 

8343 má 5 000 m2, a částečně na něm bude komunikace, proto jsou ochotni tu část, na které 

bude komunikace nám převést, zbytek si musíme odkoupit za cenu určenou znalcem, proto 

starosta navrhuje provést směnu pozemku, na směnu nabízí pozemek parc. č. 8395 o výměře 

10 190 m2, zbytek pak ještě doplatit. 



 

Návrh usnesení č. 7: ZO schvaluje směnu pozemků parc. č. 8343 – 5 000 m2, orná, v k.ú. 

Jaroslavice ve vlastnictví Státního pozemkového úřadu za pozemek parc. č. 8395 – 10 190 

m2, orná, v k.ú. Jaroslavice ve vlastnictví Obce Jaroslavice. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 7/21/2024: ZO schvaluje směnu pozemků parc. č. 8343 – 5 000 m2, orná, v k.ú. 

Jaroslavice ve vlastnictví Státního pozemkového úřadu za pozemek parc. č. 8395 – 10 190 

m2, orná, v k.ú. Jaroslavice ve vlastnictví Obce Jaroslavice. 

 

Starosta dále sdělil, že již jednal s XXXX a XXXX, jsou ochotni nám pozemky v lokalitě pro 

II. etapu výstavby částečně odprodat a částečně směnit za stavební pozemky. 

 

ad 10) Podání žádosti o dotaci na veřejné osvětlení – místostarosta Bc. Rubáček 

informoval, že žádost je zpracována, v dalším dnu bude podána, měli bychom dostat 

1 250 000,- Kč, vlastní náklady budou 700 tis. Kč. 

ZO bylo seznámeno s podáním žádosti o dotaci na Ministerstvo průmyslu a obchodu ČR na 

veřejné osvětlení. 

 

ad 11) Nákup devítimístného automobilu – zastupitelům byly poslány dvě nabídky, ojeté 

auto Toyota Proace by bylo k dispozici během měsíce, druhé nové by bylo až příští rok 

v dubnu. Bc. Rubáček informoval, že udělal průzkum trhu, vybíral tak, aby auto mělo servisní 

zázemí ve Znojmě, nejvíce se nám hodí vozy Toyota Proace, ojeté auto má 3 roky, 

registrované na autosalon z Brna, má najeto 96 400 km. Pan Gazda sdělil, že souhlasí 

s nabídkou ojetého vozu, chtěl jen ukázat možnost koupě nového vozu s dotací 300 tis. Kč pro 

sportovní kluby. Mgr. Mariánusová se vyjádřila, že by byla ráda, aby auto mohly využívat 

všechny spolky v obci. Bc. Rubáček se vyjádřil, že nebude problém, když některý ze spolků 

bude chtít převážet děti, že se jim zapůjčí, auto bude v majetku obce. Starosta sdělil, že ale 

prioritou bude doprava na zápasy pro fotbalisty. Mgr. Mariánusová se vyjádřila, že zase je to 

účelně jen pro fotbalisty, jen pro jednu skupinu, chtěla by, aby sloužilo všem spolkům. Bc. 

Rubáček sdělil, že se uzavřou nájemní smlouvy, všichni si budou hradit řidiče a náklady na 

dopravu sami. 

 

Návrh usnesení č. 8: ZO schvaluje nákup devítimístného vozu Toyota Proace za kupní cenu 

do 700 000,- Kč včetně DPH. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel  

 

Usnesení č. 8/21/2024: ZO schvaluje nákup devítimístného vozu Toyota Proace za kupní 

cenu do 700 000,- Kč včetně DPH. 

 

ad 12) Info – škola – oprava střechy + podlahy – podlahy ve všech místnostech by měly 

být hotové, kromě tělocvičny, kde se kvůli vlhkosti čeká na dokončení, střecha je z půlky 

sundaná, dělá se nové laťování, do konce roku bude střecha hotová. 2. září začne běžný školní 

rok. V podkladech k zasedání obdrželi zastupitelé návrh smlouvy o dílo na stavební dozor na 

školu se společností Kästner projekt, která je přílohou č. 6 tohoto zápisu. 

 

Návrh usnesení č. 9: ZO schvaluje Smlouvu o dílo se společností Kästner projekt s.r.o. na 

stavební dozor na akci Výměna podlahy a střech v ZŠ Jaroslavice ve výši 75 000,- Kč bez 

DPH.  



 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 9/21/2024: ZO schvaluje Smlouvu o dílo se společností Kästner projekt s.r.o. na 

stavební dozor na akci Výměna podlahy a střech v ZŠ Jaroslavice ve výši 75 000,- Kč bez 

DPH.  

 

Pan Gazda navrhl, že když je postavené lešení, aby se přemalovaly erby na fasádě školy, 

protože už ztrácí barvu. 

 

ad 13) Přeložka kabelu na náměstí – když XXX žádal o „vyjadřovačky“ k projektu náměstí 

– chodníky, společnost CETIN se ozvala, že mají v chodníku kabel, proto, když budeme dělat 

nové chodníky, chtějí aby mohli přeložit kabel, jinak nám nepovolí nový chodník. K přeložce 

nám předložili cenu 285 664,61 Kč. Zastupitelé navrhli odložit rozhodnutí na příští zasedání. 

 

ad 14) Smlouva s Jihomoravským krajem na dotace na výměnu oken v hasičské 

zbrojnici – dotace činí 55 tis. Kč, návrh smlouvy obdrželi zastupitelé v podkladech 

k zasedání,. 

 

Návrh usnesení č. 10: ZO schvaluje smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského 

kraje na výměnu oken v hasičské zbrojnici ve výši 55 000,- Kč. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 10/21/2024: ZO schvaluje smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu 

Jihomoravského kraje na výměnu oken v hasičské zbrojnici ve výši 55 000,- Kč. 

 

ad 15) Prodej pozemků p.č. 1045/4, 109/3, 109/4 a 572/2 – na minulém zasedání byly 

schváleny záměry prodeje, o pozemek p.č. 109/3 o výměře 234 m2 mají zájem XXXX. 

 

Návrh usnesení č. 11: ZO schvaluje prodej pozemku parc. č. 109/3 o výměře 234 m2 za cenu 

1 m2 za 150,- Kč plus DPH XXXX. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 11/21/2024: ZO schvaluje prodej pozemku parc. č. 109/3 o výměře 234 m2 za 

cenu 1 m2 za 150,- Kč plus DPH XXXX. 

 

Pozemek parc. č. 109/4 o výměře 19 m2, žádost mají XXXX. 

 

Návrh usnesení č. 12: ZO schvaluje prodej pozemku parc. č. 109/4 o výměře 19 m2 XXXX 

za cenu 150,- Kč za 1 m2 plus DPH.  

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 12/21/2024: ZO schvaluje prodej pozemku parc. č. 109/4 o výměře 19 m2 XXXX 

za cenu 150,- Kč za 1 m2 plus DPH.  

 

O pozemek parc. č. 1045/4 o výměře 306 m2 mají požádání XXXX. 

 

Návrh usnesení č. 13: ZO schvaluje prodej pozemku parc. č. 1045/4 o výměře 306 m2 

XXXX za cenu 150,- Kč za 1 m2. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 



Usnesení č.:13/21/2024: ZO schvaluje prodej pozemku parc. č. 1045/4 o výměře 306 m2 

XXXX za cenu 150,- Kč za 1 m2. 

 

ad 16) Došlá pošta, různé –  

- Pronájem pozemku parc. č. 542/35 o výměře 137 m2, XXXX ukončil 

nájemní smlouvu k 31.8.2024, o pozemek jsou dva zájemci, XXXX a XXXX, 

XXXX se přihlásila o slovo, a sdělila, že se své žádosti zříká ve prospěch 

XXXX. 

 

Návrh usnesení č. 14: ZO schvaluje pacht pozemku parc. č. 542/35 o výměře 137 m2 

XXXX. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 14/21/2024:  ZO schvaluje pacht pozemku parc. č. 542/35 o výměře 137 m2 

XXXX. 

 

- Záměr prodeje pozemku parc. č. 445/5 o výměře 74 m2 

- Záměr prodeje nebo pachtu parc. č. 52, 53 

- Pan Gazda se dotázal, zda se prodeje a pronájmy projednávali na stavební 

komisi, starosta sdělil, že komise o prázdninách nezasedala, proto se dohodli 

na odložení schvalování dalších prodejů a pronájmů, až po projednání ve 

stavební komisi. 

- Pozemek v ulici Nová – XXXX byla vyzvána starostou obce, aby odstranili 

oplocení z našeho pozemku parc. č. 518/1, které je v dezolátním stavu a 

ohrožuje bezprostřední okolí, byla požádána, aby oplocení odstranila do 31.8., 

dosud tak neučinila, ale podala si žádost o odkup části obecního pozemku, na 

kterém mají postavený plot, Mgr. Mariánusová se vyjádřila, že se schůzky 

s XXXX zúčastnila, XXXX slíbila nápravu, a dosud neudělali vůbec nic, pan 

Gazda navrhl opětovně je vyzvat k nápravě, pan Tesař navrhl odstranit plot 

zaměstnanci obce, pak jim to vyfakturovat, Zastupitelé se shodli, že část 

pozemku parc. č. 518/1 prodávat obec nebude, dá se jim ještě jeden termín 

pro nápravu do 15. září 2024. 

 

- Příkazní smlouva – chodníky – Ing. Urbášková – návrh smlouvy obdrželi 

zastupitelé v podkladech k zasedání a je přílohou č. 7 tohoto zápisu. 

 

Návrh usnesení č. 15: ZO schvaluje Příkazní smlouvu na akci Úprava náměstí Jaroslavice – 

chodníky – žádost o dotace + manažerské zajištění s Ing. Markétou Urbáškovou ve výši 

68 000,- Kč + 3% z přidělené dotace.  

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 15/21/2024: ZO schvaluje Příkazní smlouvu na akci Úprava náměstí Jaroslavice 

– chodníky – žádost o dotace + manažerské zajištění s Ing. Markétou Urbáškovou ve výši 

68 000,- Kč + 3% z přidělené dotace.  

 

- Investiční příspěvek pro DSO J,H,D – v rozpočtu máme částku 14 mil. Kč na 

intenzifikaci ČOV, v letošním roce tolik DSO nebude potřebovat, proto 

starosta navrhl pro letošek převést na svazek 6 mil. Kč , stavba se rozjede 

v září a dokončena má být v prosinci 2025, obdrželi dotaci z SFŽP a dále je 



předpoklad, že obdrží dotaci z JmK 12 mil. Kč, což by pro obec Jaroslavice 

byly nižší náklady o 4 mil. Kč. 

 

Návrh usnesení č. 16: ZO schvaluje investiční příspěvek ve výši 6 mil. Kč pro Dobrovolný 

svazek obcí Jaroslavice, Hrádek, Dyjákovice na akci Rekonstrukce a intenzifikace ČOV. Jde 

o zálohu, která bude po ukončení akce vyúčtována. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 16/21/2024: ZO schvaluje investiční příspěvek ve výši 6 mil. Kč pro Dobrovolný 

svazek obcí Jaroslavice, Hrádek, Dyjákovice na akci Rekonstrukce a intenzifikace ČOV. Jde 

o zálohu, která bude po ukončení akce vyúčtována. 

 

- Smlouva na repas dveří v budově OÚ a MŠ – návrh smlouvy od společnosti 

Faktory Crew s.r.o. obdrželi zastupitelé v podkladech k zasedání a je přílohou 

č. 8 tohoto zápisu. 

 

Návrh usnesení č. 17: ZO schvaluje Smlouvu o dílo se společností Faktory Crew s.r.o. na 

opravu vchodových dveří do budovy OÚ a do budovy MŠ + oprava 3 vnitřních dveří 

(knihovna, mysl. klubovna) ve výši 410 000,- Kč bez DPH. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 17/21/2024: ZO schvaluje Smlouvu o dílo se společností Faktory Crew s.r.o. na 

opravu vchodových dveří do budovy OÚ a do budovy MŠ + oprava 3 vnitřních dveří 

(knihovna, mysl. klubovna) ve výši 410 000,- Kč bez DPH. 

 

- Byt na č.p. 178 – starosta informoval, že manželé Mikelovi tento týden předali 

byt na č.p. 178 zpět obci, v měsíci září bychom chtěli byt opravit, vyměnit 

okna atd., ZO bylo seznámeno s předáním bytu na č.p. 178. 

 

- Cenová nabídka Změna č. 2 ÚP – zastupitelé obdrželi v podkladech 

k zasedání cenovou nabídku Ing. arch. Josefa Kolmana ve výši 390 000,- Kč, 

příloha č. 9 tohoto zápisu. 

 

Návrh usnesení č. 18: ZO schvaluje cenovou nabídku Ing. arch. Josefa Kolmana na 

zpracování projektové dokumentace pro Změnu č. 2 Územního plánu obce Jaroslavice ve výši 

390 000,- Kč. 

 

Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 18/21/2024: ZO schvaluje cenovou nabídku Ing. arch. Josefa Kolmana na 

zpracování projektové dokumentace pro Změnu č. 2 Územního plánu obce Jaroslavice ve výši 

390 000,- Kč. 

 

- Dodatek č. 4 s FCC – návrh dodatku obdrželi zastupitelé v podkladech 

k zasedání, jde jen o změnu způsobu fakturace. 

 

Návrh usnesení č. 19: ZO schvaluje Dodatek č. 4 Smlouvy o poskytování služeb se spol. 

FCC Česká republika s.r.o. na svoz, třídění a likvidaci plastového odpadu na základě skutečně 

svezeného množství odpadu. 

 



Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

Usnesení č. 19/21/2024: ZO schvaluje Dodatek č. 4 Smlouvy o poskytování služeb se spol. 

FCC Česká republika s.r.o. na svoz, třídění a likvidaci plastového odpadu na základě skutečně 

svezeného množství odpadu. 

 

- Klubovna – info – starosta informoval, že dorazila hotová projektová 

dokumentace na novou klubovnu na hřišti, můžeme tedy vypsat výběrové 

řízení na dodavatele s termínem zahájení výstavby říjen 2024 a dokončení 

30.6.2025. 

- VTE – v měsíci září by mělo proběhnout setkání s občany, nejlépe se jeví 

nabídky od spol. TCN a ENVYS, Bc. Rubáček informoval, že setkání 

s občany by mělo být bez zástupců firem, Mgr. Koňariková by chtěla, aby se 

zástupci firem setkání zúčastnili, mohou podat kompletnější informace. Mgr. 

Mariánusová se dotázala, zda jednali i firmou Meridian? Starosta sdělil, že ne, 

protože dávají každé obci jiné podmínky, zastupitelé navrhli pozvat zástupce 

firem na schůzku se zastupiteli, starosta souhlasil, že zástupce dvou 

vybraných firem pozvou na jednání. 

 

ad 17) Diskuse – Bc. Rubáček informoval, že očekává vyjádření Policie ČR ke kamerovému 

systému jako negativní, musíme mít uzavřenou smlouvu s městkou policií. Mgr. Koňariková 

se dotázala, jak daleko jsme s jednáním o úhradě za zámek, Bc. Rubáček sdělil, že Mgr. Vala 

stále připravuje dohodu. Mgr.  Mariánusová informovala, že se konalo zasedání školské rady, 

kde navrhli, aby zrekultivoval školní dvůr tak, aby mohly děti o velké přestávce ven. Dále se 

dotázala, zda jsme s XXXX projednali její pronájem nebytových prostor, který místo jako 

sklad užívá jako kancelář pro firmu XXX, kde tato firma parkuje před školou 5-ti auty, 

zabírají parkovací místa pro učitele, dále se dotázala, zda by se nedalo něco vymyslet tak, aby 

děti čekající na otevření školy nestály venku před školou, ale mohly čekat na nějakém krytém 

místě. 

ZO bere na vědomí připomínky vznesené na dnešním zasedání. 

 

ad 18) Závěr - Starosta poděkoval všem přítomným za účast, pozval všechny přítomné na 

hody a v 19.58 hod. ukončil zasedání. 

 

 

Přílohy: 

1) Prezenční listina ZO 

2) Prezenční listina hostů 

3) Rozpočtové opatření č. 4/2024 

4) Smlouva o dílo s DS DUMA s.r.o. 

5) Smlouva o dílo s PlusProjekt s.r.o. 

6) Smlouva o dílo s Kästner Projekt s.r.o. 

7) Smlouva o dílo s Ing. Markétou Urbáškovou 

8) Smlouva o dílo s Factory Crew s.r.o. 

9) Cenová nabídka Ing. arch. Josefa Kolmana 

 

 

 

V Jaroslavicích dne 11. září 2024 

 

Zapsala:  Miroslava Vasmanská         ...................................................... 



 

 

Kontroloval: Petr Zálešák     ...................................................... 

 

 

Ověřovatelé zápisu:  

 

Jan Holý       .………………………………….. 

 

 

Dušan Rehberger      …………………………………… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 


